
Zpráva o činnosti StčBaS, z.s. za sezón u 2O24|25.

Vážení delegáti, vážení sportovní přátelé.

Dovoluji si Vám jménem Výkonného výboru StčBaS, z.s, přednést tuto zprávu o činnosti za sezónu 2024/25.

VýkonnývýborStčBaS, z.s. během sezóny plnil úkolyzadané Členskou schůzía zároveň plnil povinnostivyplívajícíve
vztahu vŮČi ČBaS, ČUS a dalším organizacím. Výkonný výbor StčBaS, z.s. se během roku 2024 sešel ke třem jednáním,
zápisy z těchto jednáníjsou pravidelně zveřejňovány na webu našeho svazu.

K 31.1.2025 měl náš svaz225licencovaných hráčů, trenérů a rozhodčích, Je to nepatrné navýšeníčlenské základny
oproti letŮm předeŠlým. Jako předsedu mne těší, že do soutěží se ve větší míře zapojily kromě tradičních klubů naší
oblasti i kluby, které byly zaregistrovány nedávno. Rozvoj licencované hráčské základny je jedním ze stěžejních bodů
strategického rozvoje naŠeho svazu, od kterého se v tento moment odvýjí i finanční příspěvek na organizovánísportovní
Činnosti z rozpoČtu ČBaS pro naši oblast, která je co se týká licencované základny druhou nejmenší.

Sezóna 2024/25, ačkoliještě není zcela u konce by|y odehrány všechny turnaje, které byly zaneseny do termínového
kalendáře ČgaS, Srr StčBaS, z.s. řídila všechny soutěže uspořádané v našíoblasti a spolupracovala na plnění úkolů vůči
čgas.

Výběr StředoČeského kraje se zúčastniljak turnaje regionálních výběrů U].5 v Liberci, kde obsadil 4.místo, tak turnaje
regionálních výběrŮ kategorie U13 v Českém Krumlově, kde skončil na 2.místě a taktéž jsme se zúčastniliturnaje
regionálních výběrŮ U11 v Českém Krumlově, kde jsme obsadili 2.místo. Tyto skvělé výsledky v konkurenci výběrů
dalŠÍch oblastí vypovídají o skvělé práci klubů a trenérů naší oblasti. Velké poděkování patří všem zúčastněným hráčům,
jakoŽto i trenérŮm za organizační zajištění turnajů ve spolupráci s rodiči. W StčBaS tyto tři akce kompletně finančně
podpořil (míče, startovné, ubytování, cestovné, odměna trenérům ).

V Červnu 2024se výběr Středočeského kraje zúčastniltradičně LODM v Českých Budějovicích a nejlepším výsledkem bylo
3,místo Pavlíny Hermannové ve dvouhře dívek. Je třeba poděkovat hráčům a trenérům za vzornou reprezentaci našeho
kraje. JiŽ příŠtí rok nás čeká LODM v Praze, kde se představí hráči ročník u 2Ot! a mladší.

W StČBaS se snaŽÍ o maximální možnou míru informovanosti svých členů a všechny informace jsou pravidelně
uveřejňovány na webových strákách StčBaS, nebo jsou případně zasílány přímo na vedoucíjednotlivých klubů. Za správu
webových stránek patřívelké poděkování slečně Lucii Krejčové.

Závěrem mi dovolte poděkovat všem členům Výkonného výboru za jejich práci v sezóně 2o24l25 ve prospěch našeho
spolku, dále bych chtěl poděkovat vŠem klubovým funkcionářům, trenérům a hráčům za jejich činnost v sezóně 2024/25
a popřát všem hodně sportovních úspěchů v sezóně 2025/26.

Petr Ma rtinec-předseda StčBaS,z.s,

V Benátkách nad Jizerou 21,.5.2025

§ťtdočoský badmintofiový §Ya4 r,§.
náměsli 17- |istopadu 493i4

294 71 Benálhý nad JiZerOu

lČ: 01382551


